8D6N WINTER SKI FUN (SKRW-D7/MH) 8天6晚冬季滑雪乐 (SKRW-D7/MH)

Valid from Nov 2025 有效期从 2025 年 11 月

CITIES: Gimpo, Suwon, Yongin, Pyeongchang, Chuncheon, Gapyeong, Seoul, Incheon城市:金浦,水原,龙仁,平昌,春川,加平,首尔,龙仁

Features:

- ✓ Enjoy Fun in Everland ~ Korea largest outdoor Theme Park with beautiful nature surroundings.
- ✓ Ski fun (include ski equipment & ski suits).
- ✓ Immerse yourself in the charm of Ansan Starlight Village.
- ✓ Experience the healing park of Begonia Bird Park, where flowers, birds, and gardens coexist in harmony.
- → Discover local culture at Mangwon Traditional Market and taste various Korean side dishes (at your own expenses).
- ✓ Fun to enjoy Hanbok wearing experience, DIY Gochujang (chili paste) & Bimbibap, Pancake and fruit picking.
- ✓ Seoul Hotel International 5 Star Yongsan Novotel.
- ✓ Special meals Shabu-shabu (eat all you can) / Squid & Pork Stir-Fry / Spicy Stir-Fried Chicken / Korean BBQ / Abalone Ginseng Chicken Soup & Manjok Ohyang Jokbal Michelin Recommended / Korean Ary Stew.

特色:

- ▼玩乐爱宝乐园~韩国最大的户外主题乐园,拥有美丽自然环境。
- ✔滑雪乐 (含租滑雪用具及滑雪服装)。
- ✔ 沉浸在安山星光村的魅力中。
- ▶海棠鸟园 ~ 体验花鸟和谐共处的治愈之旅。
- ▼望远传统市场 ~ 自费品尝各式各样的韩国小吃,感受当地的文化。
- ✔体验韩服试穿、DIY 韩国辣椒酱 & 韩式拌饭、马铃薯煎饼和水果摘采。
- ✔ 首尔酒店 国际 5 星级龙山诺富特大使酒店。
- ▼特色美食-涮涮锅任、鱿鱼猪肉寿喜烧、辣炒鸡排、韩式烤肉、米其林推荐的鲍鱼人蔘鸡汤 & 满足五香猪脚、 韩式部队锅。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon		
	吉隆坡 → 仁川		
2	Arrive Incheon (40km) - ⊕ - Gimpo (40km) - ⊕ - Suwon ➤ Rice Flower's Farmer ~ a place where can experience DIY Korean Gochujang (chili paste) and Bibimbap. ➤ Suwon Starfield Mall ~ the most famous attraction and photo hot spot of Starry Sky Library. ➤ Suwon Hwaseong Fortress ~ a UNESCO World Heritage Site in 1997. Get a chance explore this lost history and learn about the advancements in technical theories and applications made during the Joseon Dynasty.	Meal onboard L: Bibimbap Meal D: Potatoes Gamjatang	Prumir Hotel, Suwon - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	 Fruit Picking ~ experience seasonal fruit picking fun (Subject to weather conditions). 		
	抵达仁川(40公里)-第-金浦(40公里)-第-水原 * 稻花农夫~在这里您可以亲身体验自制韩国辣椒酱和拌饭。 * 水原星空购物中心~购物中心里有最着名的水原星空图书馆,也是目前狂热的拍照打卡点。 * 水原华城~朝鲜王正祖为了悼念死于政治斗争的父亲而修建的。至今保存良好,也被列为"世界文化遗产"。绝对值得您前来感受朝鲜时代的历史之美。 * 果园采摘~您可体验季节性水果采摘乐趣。(视天气状况而定)	机上用餐 午: 韩式拌饭 晚: 马铃薯猪骨 汤	普米尔酒店,水原 - 4*或同级
3	Suwon (60km) Yongin (60km) Suwon Ferland Theme Park (passport ticket included) ~ Korea's largest and the perfect amusement park for all ages! Ansan Starlight Village (entrance included) ~ offers lighting displays and Van Gogh's masterpieces. The popular Starlight Garden showcases the four seasons with decorative lights. The festival's highlight includes starlight tunnels and White Lovers Road, ideal for photo opportunities with loved ones.	B: Hotel L: NIL D: Shabu-shabu (Eat all you can)	Prumir Hotel, Suwon - 4* or similar
	水原 (60 公里) - 二 - 龙仁 (42 公里) - 二 - 首尔 > 爱宝主题乐园 (含护照门票) ~ 韩国最大、设施最齐全和老少皆宜的主题乐园。 > 安山星光村 (含门票) ~ 融合了多样灯饰作品和梵谷的名画。星光庭园以灯光展现四季,是最受欢迎的区域,另有各种装饰造型。星光节的精彩部分在日落后开始,入口处的星光隧道和白色恋人之路非常适合与家人或爱人拍照留念。	早: 酒店 午: 自理 晚: 涮涮锅任吃	普米尔酒店,水原 - 4*或同级
4	Suwon (230km) - ■ - Pyeongchang Half Day Ski Fun ~ We have included ski equipment and ski suits, exclude googles and gloves. For hygiene purposes we advise guests to prepare their own gloves. Pyeongchang Uiyaji Wind Village ~ located at the top of Daegwallyeong Pass, the village is a sight to see in winter when covered in snow. We will also experience sheep feeding and making Korean Pancakes ourselves.	B: Hotel L: NIL D: Squid & Pork Stir-Fry	Yong Pyong Ski Resort, Pyeongchang or similar
	水原 (230 公里) - 第 - 平昌 ➤ 半天滑雪乐 ~ 包含租借滑雪服装及滑雪用具,不包含墨镜及手套。为了卫生起见我们建议客人自备手套。 ➤ 义野地风之村庄 ~ 位于大关岭清净高原地带,这个村庄在冬天被白雪皑皑覆盖时非常美丽。我们将体验喂食绵羊和制作韩国煎饼。	早: 酒店 午: 自理 晚: 鱿鱼猪肉寿 喜烧	普米尔酒店,水原 - 4* 或同级
5	Pyeongchang (102km) - ∰ - Chuncheon (40km) - ∰ - Gapyeong (60km) - ∰ - Seoul ➤ Nami Island (entrance & boat ride included) ~ revel in Nami Island's romantic atmosphere as you recall moments from the classic K-drama "Winer Sonata".	B: Hotel L: Spicy Stir-Fry Chicken D: Korean BBQ	Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5*or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	➤ Begonia Bird Park (entrance included) ~ is a serene destination where fragrant flowers and bird songs create a harmonious atmosphere. It features a Bird Zone, Flower Zone, Courtyard Garden, and Water Garden, each offering unique charm and beauty year-round.		
	平昌 (102 公里) - 第 - 春川 (40 公里) - 第 - 加平 (60 公里) - 第 - 首尔	早:酒店午:辣炒鸡排晚:韩式烤肉	龙山诺富特大使酒店,首尔-5*或同级
6	Seoul Gyeongbok Palace (entrance & Hanbok wearing included) the largest of the Five Grand Palaces during the Joseon Dynasty, famous worldwide due to its sheer size and unique architecture. Drive passes the Presidential Blue House. (Closed on every Tuesday) Ikseon-dong Café Street ~ complimentary egg tart + coffee or tea per person. Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping. Myeongdong Shopping District ~ a widely popular shopping district with department stores.	B: Hotel L: Abalone Ginseng Chicken Soup (Michelin Recommended) D: Manjok Ohyang Jokbal (Michelin Recommended)	Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5*or similar
	首尔	早:酒店 午:鲍鱼人蔘鸡汤 (米其林推荐) 晚:满足五香猪脚 (米其林推荐)	龙山诺富特大使 酒店,首尔 - 5*或同级
7	 Seoul (33km) - ₽ - Incheon Hovenia dulcis Berry Showroom ~ enjoy shopping. Lotte Tower Seoul Sky Observatory (entrance included) ~ offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night. Mangwon Traditional Market ~ discover the vibrant atmosphere and unique food stalls at Mangwon Market, a popular local spot in Seoul. Hongdae Fashion Street ~ is a vibrant area known for its youthful, trendy fashion, quirky shops, and lively atmosphere, making it a popular destination for both locals and tourists. 	B: Hotel L: NIL D: Army Stew	Gloucester Hotel , Incheon - 4*or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	首尔 (33 公里) - □ - 仁川	早: 酒店 午: 自理 晚: 韩式部队锅	格洛斯特酒店, 仁川 - 4*或同级
8	Seoul (60km) -	B: Hotel / Breakfast Box Meal onboard	
	仁川 (60 公里) - 四- 仁川机场 → 吉隆坡	早:酒店/便当机上用餐	

Other Information:

- 1 | Seasonality: Spring (Mar May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Nov) / Winter (Dec Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 |季节: 春季 (3 月 5 月) / 夏季 (6 月- 8 月) / 秋季 (9 月 11 月) / 冬季 (12 月 2月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解,领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 6 \ 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要,可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况(如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 | Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24108-H) KPL0218 (outbound)